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El Dr. Montanyà insisteix en qué la Comissió 
continui i cas de dimitir irrévocablement que se’n 
nomeni una altra.

El Dr. Mas i Oliver proposa que els que han 
votât a favor de la proposició nomenin d’entre ells 
una Comissió.

Intervé el Dr. Riera, el quai diu, que el Conseil 
no pot acceptar el nomenament d’una nova Co
missió perqué es repeteixi el que fa tres anys que 
dura que s’ajornen indefinidament els projectes i 
entén que la Comissió l’han de nomenar els que 
creuen que s’ha d’ajornar.

Els Drs. Mas i Oliver i Pujades s’adhereixen a 
les manifestacions del Dr. Riera.

El Dr. Isern proposa que la Comissió sigui for
mada pels Drs. Puig i Sais, Rosell-Jané i Aguadé.

El Dr. Mas i Oliver anuncia que el Conseil es 
fa seva la proposició del Dr. Isern.

La Presidència demana que l’Assemblea es ma
nifesti en el sentit de qui ha d’informar i com 
s’han de gestionar aquests informes.

El Dr'. Aguadé aclareix, i diu, que la informa- 
ció s’ha de fer sobre aquest projecte, per la quai 
cosa és procèdent que continui la Comissió.

El Dr. Mas i Oliver diu que la Comissió no 
dimiteix, sinó que ha acabat la seva comesa i els 
éstudis hari de fer-los aquells que creuen que s’ha 
d’informar, i acaba dient que el Conseil té presen
tada una proposició concreta de la Comissió a no- 
menàr.

Intervé el Dr. Celis, el qual diu que no es de- 
mana un nou estudi, sinó que es concedeixi un 
termini d’informació.

El Dr. Rosell-Jané diu que la informació hau- 
ria de consistir en demanar l’opinió de dos ac- 
tuaris.

El Dr. Puíg i Sais demana que es dóni un vot 
de confiança al Conseil per a resoldre.

El Dr. Mas i Oliver diu que acceptaran el vot 
de confiança si l’Assembleà els hi atorga, i lògi
camente és d'esperar que nomeni als companys que 
abans jà ha assényalat el Dr. Isern, i diu que in
sisteix, en nom del Conseil, a què és voti la propo
sició : de què la Comissió sigui formada pels doc- 
tors Püig i Sais, Aguadé i Rosell-Jané i Celis.

La Presidència diu què es posa a votació si 
s’aprova la proposició del Conseil, la quai es refu- 
sada per majoriá, i en conseqüéncia, queda apro- 
vada la proposició del Dr. Puig i Sais de què l’As
semblea doni un vót de confiança al Conseil perqué

nomeni la Comissió que ha de fer la informació.
Acabat aquest assumpte, la Presidència aixeca 

la sessió, essent les 3 hores i 45 minuts del dia 
següent de comentada per a continuar-la el ma- 
teix dia d’avui, 23 de juny, a les 4 de la tarda.

* * *

Essent les 17 hores del dia 23 de juny, es re- 
prèn la sessió de l’Assemblea de Delegats de 
l’any 1929.

Oberta la sessió, es posa a discussió el projecte 
de Caixa de Previsió i Crèdit que no es llegeix per 
èsser suficientment coneguda.

S ’acorda que només es discuteixin els articlés 
als quals s’hagin presentat esmenes.

Es llegeix i s’aprova la següent esmena pre
sentada pel Dr. M. Tost i Punyent:

“Que a més de les persones esmentades a l’ar- 
ticle 45, puguin també obrir-se comptes d’Estalvi 
a nom de les vídues i orfes de metge.”

A  continuado eS llegeix, i s’aprova, l’esmena que 
presenta el propi Consell, redactada en els se- 
güents termes:

“ El Consell del Sindicat de Metges de Catalu
nya, en l’ùltima sessió celebrada, a proposta del 
company Conseller de Palma de Mallorca, doctor 
Mir i Mir, i amb el desig de què l’obra del Sindi
cat pugui èsser estesa a tot Catalunya i Balears 
amb les majors facilitats pels associats, va ehten- 
dre convenient que es pogués obrir una depen- 
dència o sucursal a cada càpital de Provincia del 
territori oh actui el Sindicat i les sevés Institu- 
cions. I en conseqüéncia, va acordar de presentar 
la següent esmena : Que la Caixa de: Previsió i 
Crèdit pugui establir dependències o sucursals on 
les necessitats dels serveis de la caixa aconsellin.” 

Aprovades aqüestes esmenes, es llegeix una pro
posició del Dr. Valeria Sierra, que diu:

“ Primer.— Que s’aprovin en bloc els Estatuto 
de la Caixa de Previsió i Crèdit.

Segon.— Que es faculti el Consell donant-li un 
ampli vót de confianza per tal de portar-lo á là 
práctica quan ho cregui oportù.”

Abans dè passar a l’aprovació d’aqüesta propo
sició, la presidència demana si s’ha de fer cap més 
aclaració, i el Dr. Sellas fa diverses obsérvaciòffs 
que el Consell aclareix.

Fetes aqüestes acláracioris, queda aprovadà per 
aclamado la proposició del Dr. Sierra i resta apro-


